
Strona 1 z 19 

Protokół nr XXXV/2018 z sesji RG - z dnia 27.02.2018 r. 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 27 LUTEGO 2018 R. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 11.35. 

Punkt 1. 

Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XXXV 
sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 

Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych jest 14 radnych, na 

ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak  – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska UG w Dobroniu, 
3. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 

4. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 
5. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

 
oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 

protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił porządek 
obrad. Stwierdził, że do porządku obrad nie wniesiono uwag. Stwierdził 

jednogłośne przyjęcie porządku obrad - 14 głosami „za”. 

Porządek XXXV sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

ODBYTEJ W SIEDZIBIE KLUBU SPORTOWEGO „ISKRA”,  

UL. SPORTOWA 19A, W DOBRONIU 
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3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXIV/273/18 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 25 stycznia 2018 r. w 

sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na 2018 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Dobroń na 

okręgi wyborcze. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie 

wizerunku herbu Gminy Dobroń. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Dobroń w 2018 roku”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie kontynuacji w 2018 roku 

programu pn. "Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu 

u mieszkańców gminy Dobroń (fizjoterapia i kinezyterapia)". 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXVII/274/2014 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 25 lutego 2014 r. 

w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

13. Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy w okresie 

drugiego półrocza 2017 r.  

14. Przyjęcie protokołu kontroli nr 30/1/2017 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 20 grudnia 2017 r. 

15. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIV/2018 z sesji Rady Gminy. 

16. Zamknięcie sesji.  

 

 

Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o bieżące 

utrzymanie dróg to były uzupełniane ubytki na drogach gminnych. Ponadto 

były wycinane drzewa oraz zostały usunięte powalone drzewa na działkach 

leśnych nalężących do Gminy Dobroń tj.: w Orpelowie i Dobroniu. 

Zaznaczył, że rozpoczęły się prace termomodernizacyjne w budynkach 

Szkoły Podstawowej w Mogilnie Dużym oraz w budynku Urzędu Gminy w 

Dobroniu przy ul. 11 Listopada 9, w związku z czym trwały prace związane 

z przygotowywaniem budynku Urzędu Gminy do remontu. Poinformował, że 
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trwają prace w budynkach Szkoły Podstawowej w Dobroniu, Szkole 

Podstawowej w Chechle Drugim, w budynku Przedszkola i Przychodni 

Zdrowia w Dobroniu przy ul. Sienkiewicza 60 oraz budynku przy ul. 

Sportowej 18 w Dobroniu. Ponadto poinformował, że był odmulany rów w 

Dobroniu Dużym od drogi powiatowej 4912E do drogi gminnej 108066E. 

Były usuwane awarie na sieci wodociągowej, został wymieniony hydrant w 

miejscowości Morgi oraz wymienione wodomierze. Były naprawiane zasuwy 

wodociągowe oraz obcinane gałęzie drzew w rejonie SUW Markówka. 

Zaznaczył, że były również usuwane awarie na sieci kanalizacyjnej i 

czyszczona przepompownia ścieków. Poinformował, że 12 lutego 2018 roku 

podpisano ostatnią z umów na termomodernizację budynków 

przeznaczonych do remontu w ramach projektu pn.: „Kompleksowa 

termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy 

Dobroń”. Umowa opiewająca na kwotę 3 233 947,76 zł obejmuje roboty 

budowlane na budynku Szkoły Podstawowej w Mogilnie Dużym 21 oraz 

budynku mieszkalnym w Mogilnie Dużym 14. W ramach prac przewidziano 

dla Szkoły Podstawowej: pompę ciepła, nowy system grzewczy, wymianę 

stolarki okiennej i drzwiowej, regulacje instalacji c.w.u., docieplenie ścian 

zewnętrznych, docieplenie stropu przy przepływie ciepła z dołu do góry, 

wymiana instalacji wentylacji mechanicznej, docieplenie stropodachu, 

docieplenie ścian w gruncie, docieplenie podłogi na gruncie oraz prace 

towarzyszące tj.: izolacja fundamentowa, oświetlenie energooszczędne, 

posadzki balkonów. Jeśli chodzi o budynek mieszkalnego w Mogilnie Dużym 

14 planowane jest: docieplenie stropu przy przepływie ciepła z dołu do góry, 

docieplenie ścian zewnętrznych, wymiana stolarki okiennej i drzwiowej na 

nową oraz prace towarzyszące tj.: izolacja fundamentów, pokrycie 

dachowe, instalacja elektryczna. Przewidywany termin zakończenia prac: 

do 15 sierpnia br. Poinformował, że prace związane z budową sali 

gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle Drugim zostały przerwane. 

Wykonawca rozwiązał umowę. Obecnie sprawa jest w sądzie i gmina będzie 

domagać się odszkodowania. W chwili obecnej trwają prace związane z 

inwentaryzacją tego budynku a także są dokonywane poprawki w 

dokumentacji, tak aby móc jak najszybciej ogłosić następny przetarg. 

Zaznaczył, że w dniu 23.02.br. podpisano umowę na projekt pn. "Budowa 

ogólnodostępnego, wielofunkcyjnego boiska dla mieszkańców Gminy 

Dobroń". Koszt całkowity projektu 583 000,00 zł, wysokość dotacji 370 

962,00 zł. Zakres prac do wykonania to prace przygotowawcze, budowa 

boiska, chodniki, piłkochwyty, ogrodzenie, montaż sprzętu sportowego, 

nawierzchnia trawiasta. Termin zakończenia tych prac to koniec 2018 r. 

Zaznaczył, że lada moment rozpoczną się prace związana z przygotowaniem 

przetargu na wybór wykonawcy tych robót budowlanych. Poinformował, że 
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w dniu 31.01.br. został złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o 

przyznanie środków z budżetu Województwa Łódzkiego pochodzących z 

tytułu wyłączenia z produkcji gruntów rolnych na zadanie pn.: „Przebudowa 

odcinka drogi gminnej nr 108055E obręb Barycz” przez tzw. „Bieski” w 

miejscowości Mogilno Duże. Zaznaczył, że w dniu 26 lutego br. 

rozstrzygnięto konkurs na wybór „Agenta emisji obligacji komunalnych dla 

Gminy Dobroń”. Oferty złożyły trzy podmioty: PKO BP, Dom maklerski BPS, 

Pekao SA. Ofertę o najkorzystniejszej IRR równej 0,883 %, czyli średniej 

marży ważonej jak i najniższej sumie kosztów złożył PKO BP. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, jakie 

konsekwencje grożą gminie, jeśli nie wybuduje w terminie sali 

gimnastycznej w Chechle? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, o 

szczegółowy zakres prac związanych z budową boiska wielofunkcyjnego na 

terenie gminy Dobroń? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy 

droga przez tzw. „Bieski” będzie własnością gminy czy Lasów Państwowych? 

Czy Lasy Państwowe będą pokrywać koszty naprawy tej drogi związane z 

ciężkim sprzętem poruszającym się po tej drodze, jeśli droga ta będzie 

należeć do gminy? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poprosił, o 

szczegółowe wyjaśnienie informacji dotyczącej obligacji? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o salę 

gimnastyczną w Chechle to do tej pory gmina nie otrzymała jeszcze 

żadnego dofinansowania. Zaznaczył, że w tym momencie gminie nic nie 

grozi. Zaznaczył, że jeśli rozpoczniemy dalszą budowę sali i będziemy 

mówić o dofinansowaniu to musimy zachować termin do końca 2018 roku. 

Po rozmowach z Urzędem Marszałkowskim w Łodzi nie wiadomo jak 

sytuacja będzie wyglądać dalej. UM nie chce przedłużać na lata następne 

terminu zakończenia prac z tego powodu, że jeśli gminy nie wykonają prac 

do końca 2018 r. pieniądze te będą musiały być zwrócone do Budżetu 

Państwa. Poinformował, że wiele gmin ma ten sam problem, ponieważ nie 

ma Wykonawców. Ponadto w przetargach ceny są znacznie wyższe, koszty 

budowy są znacznie wyższe. Jeśli nie dochowamy terminu do końca roku 
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2018 to będziemy szukać innych dotacji z WFOŚ, czy z totalizatora 

sportowego. Zaznaczył, że budowa jest rozpoczęta i chcemy ją zakończyć. 

Pozostałe budowy i remonty przebiegają bez zakłóceń. Poinformował, że jak 

najszybciej gmina będzie chciała przeprowadzić przetarg na budowę tej sali 

i w kwietniu br. rozpocząć dalsze prace. Zaznaczył, że gmina będzie znała 

decyzję Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi w 3 kwartale 2018 r. o możliwości 

przedłużenia terminu na realizację tej inwestycji. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o boisko 

wielofunkcyjne będzie realizowane zgodnie z projektem, który został 

przedstawiony Radzie Gminy. Boisko wielofunkcyjne będzie zakładało 

boisko do gry w siatkówkę, koszykówkę, w piłkę ręczną, w piłkę nożną i w 

tenisa. Takie boisko miało kosztować ok. 1 000 200 zł. Gmina miała tylko 

500 000 zł zagwarantowane z LGD i nie mogła ani więcej wydać, ani więcej 

dołożyć do tej inwestycji. Po rozmowach z gminą Buczek była możliwość 

skorzystania z ich środków z LGD w wysokości 100 000 zł. Z kosztorysu 

wynika, że to boisko będzie kosztowało ok. 600 000 zł. Jeśli będziemy mieć 

w przetargu wyższe kwoty niż zakładaliśmy, to wtedy będziemy mogli 

dołożyć brakujące pieniądze ze swojego budżetu. Poinformował, że gmina 

zdecydowała, że najpierw wybuduje boisko do gry w piłkę siatkową, będzie 

to koszt ok. 600 000 zł. W kolejnym etapie za drugie 600 000 zł gmina 

planuje wybudować dalszą część boiska i stworzyć kompleksowe boisko 

wielofunkcyjne. Zaznaczył, że celowo gmina poszła w takim kierunku, aby 

nie robić problemów z powstaniem wielu grup sportowych w jednym czasie. 

 

- Kierownik T. Ignaczak poinformował, że droga przez tzw. „Bieski” 

prowadząca przez las jest drogą gminną, natomiast teren pod drogą jest 

własnością Nadleśnictwa Kolumna. Koszty wykupu i wylesienia tego terenu 

to ok. 400 tys. zł. W związku z tym podjęliśmy decyzję o wydzierżawieniu 

tego terenu. Z Nadleśnictwem Kolumna jest podpisywane porozumienie w 

tej sprawie. Zaznaczył, że gmina nie może w żaden sposób nikomu 

ograniczyć korzystania z drogi publicznej.  

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że średnia marża 

ważona to 0,883%, na to składają się te wszystkie trzy instytucje bankowe, 

które w ofercie złożyły prowizje od wyemitowania obligacji oraz marże od 

poszczególnych serii obligacje. Zaznaczyła, że założenia w WPF były na 

poziomie 1,5%, dla gminy po przetargu wyszło bardzo korzystnie. Płatność 

za poszczególne inwestycje mamy w późniejszym terminie. 

Termomodernizacje mają się zakończyć 15 sierpnia 2018 r. Po rozeznaniu 

rynku gmina ogłosiła przetarg już teraz ponieważ początek roku jest 
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bardziej korzystnym terminem z tego względu, że banki też mają limity do 

wykorzystania. W pierwszej części roku są także niższe oprocentowania 

obligacji. Przy takich inwestycjach jakie mamy musimy wyemitować całość 

zakładanych obligacji.  

 

- Sołtys Sołectwa Chechło Pierwsze J. Kunicki zaznaczył, że nie rozumie, 

dlaczego wykonawca wycofał się z inwestycji w Chechle Drugim. Prosi o 

wyjaśnienie tej kwestii. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że sprawa jest w sądzie. 

Gmina Dobroń nie ma wpływu na uczestniczenie danej firmy w przetargu. 

Nie możemy odrzucić oferty złożonej w przetargu, nawet jeśli jest 

niekorzystna. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina musi zapłacić 

wykonawcy za wykonane prace. Jeżeli wykonawca odstąpi od umowy to 

sprawa kierowana jest do sądu, chyba że nastąpi porozumienie stron. Urząd 

Gminy musi działać zgodnie z prawem w tej sprawie. 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że umowa zakłada 

wykonanie prac. Umowa mówi, że jeżeli wykonawca uzna, że z przyczyn 

leżących po stronie gminy, rozwiązuje umowę to może wystąpić o 

roszczenie w kwocie 10% wartości budowy. Natomiast gmina ma zapisane 

w umowie, że jeżeli wykonawca odstąpi od umowy to ma on sankcje w 

postaci 20% wartości budowy. Wykonawca podał gminę do sądu o kwotę 

900 000 zł, a my wystąpiliśmy do niego o zapłatę 1 mln 800 zł. Zaznaczył, 

że nie wiemy, jak będzie decyzja sądu. 

 

- Brak dalszej dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Radny J. Kubik podziękował Przewodniczącemu Rady Gminy w Dobroniu za 

interwencję dotyczącą odpowiedzi na jego interpelację złożoną do Wójta we 

wrześniu 2017 r. Zaznaczył, że dostał bardzo ogólną i mało sprecyzowaną 
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odpowiedź na swoje pismo. Poinformował, że chciałby zorganizować 

spotkanie z Radnymi, aby porozmawiać na temat potrzeb sołectwa Chechło 

Drugie. 

 

- Sołtys Sołectwa Mogilno Duże A. Kluch zapytał, o możliwość załatania dziur 

na odcinku starej drogi w kierunku „Biesek”. Zapytał o możliwość położenia 

tam nowej nakładki asfaltowej? 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański prosi o informacje 

dotyczącą cząstkowych napraw nakładek asfaltowych. 

 

- Sołtys Sołectwa Chechło Pierwsze J. Kunicki zapytał, o możliwość 

uzupełnienia pobocza na ul. Odrodzenia oraz na odcinku Zakrzewki od lasu 

w kierunku ul. Wąskiej. 

 

- Sołtys Sołectwa Chechło Pierwsze J. Kunicki zapytał, o możliwość załatania 

dziur na ul. Wąskiej oraz Wyjazdowej do lasu do przystanku na drodze 

Markówka. 

 

- Sołtys Sołectwa Chechło Pierwsze J. Kunicki poprosił, o przekazanie 

informacji, że na drodze Markówka – Hipolitów są dziury, na moście rzeki 

„Pałusznicy” widać pręty zbrojeniowe. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik poinformowała, że droga przez 

Dobroń Duży w kierunku drogi wojewódzkiej jest bardzo zniszczona. 

Zapytała o możliwość naprawy pobocza oraz załatanie dziur na tej drodze. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała, o możliwość 

oznakowania przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu drogi Dobroń Duży – 

Ldzań. 

 

- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak zapytał, o możliwość podsypania drogi w 

kierunku Talara w Rokitnicy. 

 

- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak zapytał, o możliwość załatania dziur na 

drodze Róża – Kolonia Ldzań. 

 

- Sołtys Sołectwa Ldzań R. Grzelak zapytał, o możliwość podsypania drogi do 

Baryczy przez las. 
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- Radna H. Grącka poinformowała, że na zebraniu sołeckim mieszkańcy 

poprosili o zaasfaltowanie ul. Niskiej kosztem ul. Mickiewicza w Chechle 

Pierwszym. 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że na zebraniu sołeckim była poruszona 

kwestia zbiórki azbestu. Zapytała, jak wygląda ten proces? Czy będą robione 

jakieś akcje zbiórki eternitu na terenie gminy Dobroń? Czy gmina planuje 

taką zbiórkę? 

 

- Radna H. Grącka poinformowała, że na zebraniu sołeckim była poruszona 

kwestia potrzeby budowy kanalizacji w Chechle Pierwszym.  

 

- Radna H. Grącka zapytała, o możliwość zwrócenia się do Prezydenta Miasta 

Pabianic o wybudowanie chodnika na ul. Podmiejskiej.  

 

- Radna H. Grącka zapytała, o możliwość zamontowania progów 

zwalniających na ul. Długiej? 

 

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o nakładkę 

asfaltową w Mogilnie Dużym to co roku gmina robi przetarg na uzupełnianie 

po okresie zimowym ubytków w drodze. Zaznaczył, że 8 marca br. odbędzie 

się otwarcie przetargu na uzupełnianie ubytków w drogach na terenie gminy 

Dobroń. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

uzupełnianie kruszywem poboczy to na bieżąco będziemy uzupełniać ubytki, 

wjazdy na posesje oraz wzmacniać obrzeża. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Wąską 

i inne drogi gruntowe, to jeśli warunki pogodowe pozwolą zostaną one 

wyrównane i podsypane kruszywem. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

namalowanie pasów na drodze powiatowej do Ldzania zostanie wysłane w 

tej sprawie pismo do powiatu. Zaznaczył, że nie wie, czy to będzie możliwe 

do wykonania technicznie. 



Strona 9 z 19 

Protokół nr XXXV/2018 z sesji RG - z dnia 27.02.2018 r. 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drogę w 

miejscowości Talar oraz Róża – Kolonia Ldzań i drogę do Baryczy po 

uruchomieniu równiarki poprawimy stan tych dróg. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drogę do 

Ldzania to powiat zgłosił się do gminy z pismem o dofinansowanie w 

wysokości 500 000 zł na wykonanie drogi przez Ldzań oraz naprawę 

chodników. Zaznaczył, że w tej sprawie gmina jeszcze decyzji nie podjęła, 

bo nie wiadomo, ile pieniędzy gmina będzie miała na ten rok. Poinformował, 

że chciałby, żeby ta droga została wykonana oraz droga w kierunku 

Markówki. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o progi 

zwalniające to prosi o wskazanie miejsca, gdzie mają one być zamontowane. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o azbest to 

gmina robiła ogólną inwentaryzację odnośnie azbestu. Zaznaczył, że w 

gminie nie ma takiego programu dotyczącego pomocy mieszkańcom w 

utylizacji azbestu. Teraz można zutylizować azbest przez WFOŚ w Łodzi 

zgłaszając się osobiście do nich albo do gminy po namiary na firmę, która 

odbierze ten azbest. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o wymianę 

pieców i kwestię smogu to gmina nie ma na to dotacji. Taki program może 

ruszyć, ale to są dopiero zapowiedzi przez rząd. Zaznaczył, że najpierw 

gmina chce przeprowadzić termomodernizację budynków a potem iść w 

kierunku możliwości pozyskania środków na ochronę powietrza.  

 

 

Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

30 stycznia br. udzielono odpowiedzi na pismo Pana Jana Kubika w sprawie 

wniosków do budżetu na rok 2018 z sołectwa Chechło Drugie. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

7 lutego br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach insp. Cezarego Petrusa z 

prośbą o podjęcie uchwały w sprawie możliwości wykorzystania przez 

jednostkę Policji herbu gminy Dobroń do celów służbowych. Pismo otrzymali 

Radni wraz z materiałami na sesje oraz został w tej sprawie przygotowany 
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stosowny projekt uchwały. Pismo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

7 lutego br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

Pani Haliny Zwierzyńskiej z prośba o przyspieszenie prac związanych ze 

sporządzeniem plany zagospodarowania przestrzennego dla sołectw Dobroń 

Mały i Dobroń Duży. Pismo otrzymali Radni wraz z materiałami na sesje. 

Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

13 lutego br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach insp. Cezarego Petrusa 

przedstawiające sprawozdanie z działalności oraz informacje o stanie 

porządku i bezpieczeństwa publicznego Komendanta Powiatowego Policji w 

Pabianicach za rok 2017. Materiał został omówiony przez Komisje Rozwoju, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa. Materiał jest do wglądu w Biurze Rady i 

będzie szczegółowo omawiany na sesji Rady Gminy w miesiącu marcu br.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

12 lutego 2018 r. do Biura Rady wpłynęło pismo OSP Dobroń dotyczące 

dofinansowania zakupu lekkiego samochodu pożarniczego. Pismo stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

20 lutego br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

nr WA 0031-Ł-071-2018-1 przedstawiające uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o nr I/32/2018 z dnia 20 lutego w 

sprawie opinii dotyczącej możliwości wykupu obligacji emitowanych przez 

Gminę Dobroń w roku 2018. Pismo jest do wglądu w Biurze Rady.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

20 lutego br. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynęło pismo 

nr WA 0031-Ł-070-2018-1 przedstawiające uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi o nr I/30/2018 z dnia 19 lutego w 

sprawie opinii dotyczącej prawidłowości planowanej kwoty długu jednostki 

samorządu terytorialnego wynikającej z planowanych i zaciąganych 

zobowiązań oraz opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego gminy Dobroń. Pismo zostało przekazane w dniu dzisiejszym w 

celu zapoznania się Radnym. Pismo stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w dniu 

2 lutego 2018 r. do Biura Rady wpłynęło pismo Wójta Gminy Dobroń 

dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za rok 2017. Pismo 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 10 min przerwy. 

 

- Bez Radnego J. Kubika – skład Rady Gminy w Dobroniu - 13 obecnych 

radnych na sali obrad.   

 

Ad. pkt. 7. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXIV/273/18 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 25 

stycznia 2018 r. w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy 

Dobroń na 2018 r.): 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zostały przesunięte 

środki w kwocie 320 148,90 zł z zadania: „Rozbudowa oczyszczalni ścieków 

polegająca na przebudowie zbiorników z modułu pierwszego i budowie 

zbiornika retencyjnego w miejscowości Dobroń, ul. Zakrzewki oraz budowa 

sieci wodociągowej z odejściami poza pas jezdni w miejscowości Przygoń” na 

zadanie: „Kompleksowa termomodernizacja budynków użyteczności 

publicznej na terenie gminy Dobroń”. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 41/104/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/274/18, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXV/274/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na 2018 r. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podziału 

Gminy Dobroń na okręgi wyborcze): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina została 

zobligowana do ustalenia okręgów wyborczych w gminie. Po konsultacjach w 

Krajowym Biurze Wyborczym w Łodzi został przedstawiony ten podział, który 

został wstępnie zaakceptowany. Zaznaczył, że w 2012 r. podział ten został 

nam narzucony przez Komisję Wyborczą w Łodzi i taki sam podział 

przedstawiany w dzisiejszym projekcie uchwały. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 41/105/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję.  

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy ta 

wersja uchwały jest wersją ostateczną? Czy jeżeli Komisarz Wyborczy nie 

wniesie żadnych uwag to będziemy podejmować kolejną uchwałę? 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że ta uchwała podlega 

nadzorowi Wojewody Łódzkiego oraz Komisarza Wyborczego w Łodzi. Przez 

te dwa organy uchwała ta jest badana pod kątem zgodności z prawem. Jeśli 

będą zastrzeżenia dotyczące tej uchwały to wtedy Wojewoda bądź Komisarz 

wystąpią do Rady Gminy z prośbą o wyjaśnienia bądź usunięcie niezgodności. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/275/18, do którego nie 

wniesiono uwag. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXV/275/18 w sprawie podziału Gminy Dobroń na 

okręgi wyborcze. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 9 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na używanie wizerunku herbu Gminy Dobroń):  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że Komenda Powiatowa 

Policji w Pabianicach wystosowała pismo z prośbą o możliwość udzielenia 

zgody na używanie herbu gminy Dobroń w celach służbowych. 

 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Przestrzegania 

Prawa M. Rzepkowski odczytał pozytywną opinię nr 41/106/2018 Komisji w 

sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny D. Becht poinformował, że nie zgadza się co do zapisu „cele 

służbowe” w projekcie uchwały. Zaznaczył, że cele służbowe to wg niego 

wszystkie cele związane z pełnieniem służby przez policję, są to również cele 

represyjne względem społeczeństwa. Zaproponował zamianę zapisu „cele 

służbowe” w projekcie uchwały na zapis „cele promocyjne i reklamowe”. 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna poinformowała, że 

nie widzi zastrzeżenia co do zapisu „cele służbowe” w projekcie uchwały. 

Zaznaczyła, że Komendant Policji w Pabianicach insp. Cezary Petrus złożył w 

tej sprawie szerokie wyjaśnienia w przedstawionej prezentacji i wg niej to 

określenie jest jak najbardziej trafne.  

 

- Radny D. Becht poinformował, że Rada Gminy nie otrzymała żadnej 

prezentacji oprócz Komisji Rozwoju. 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna poinformowała, że 

prezentacja będzie przedstawiona Radzie na kolejnej sesji. 

 

- Radny D. Becht zaproponował, odrzucenie tej uchwały i podjęcie jej na 

kolejnej sesji po zapoznaniu się z prezentacją. 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że rozumie, iż pojęcie „cele służbowe” 

ma szerokie znaczenie, ale pewne nadinterpretacje Pana Radnego D. Bechta 

są dalekie od celów o których jest mowa. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poprosił Radcę 

Prawnego o ustosunkowanie się odnośnie tej dyskusji. 
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- Radca Prawny A. Wyrwa poinformowała, że zgadza się ze stanowiskiem 

Radnego D. Bechta z uwagi na to, że pojęcie „cele służbowe” ma bardzo 

szerokie znaczenie. Zaznaczyła, że z drugiej strony dysponując wnioskiem 

Komendanta, z którego wynikało, że prosi o wyrażenie zgody na używanie 

herbu do celów służbowych taki projekt uchwały powstał. 

 

- Radny M. Rzepkowski zaproponował, żeby podjąć uchwałę na pewnym 

poziomie ogólności celów albo podjąć uchwałę, gdzie będą wyliczone cele, do 

których ewentualnie policja może używać naszego herbu.  

 

- Radny D. Becht zaproponował, wprowadzenie zapisu do uchwały „używanie 

wizerunku herbu przez policję do celów promocyjnych i reklamowych w 

uzgodnieniu z Urzędem Gminy Dobroń”. 

 

- Radca Prawny A. Wyrwa poinformowała, że nie możemy w uchwale zawrzeć 

takiego zapisu, ponieważ w przypadku zamiaru wykorzystania herbu to 

każdorazowo Policja musiałby występować do Wójta Gminy Dobroń. 

Zaznaczyła, że to Rada decyduje o tym, na jakich zasadach ten herb będzie 

i przez kogo, i do jakich celów wykorzystywany. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaproponował, 

aby wystąpić o dodatkowe wyjaśnienia ze strony Komendy odnośnie zamiaru 

użytkowania herbu. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał, jaki jest cel Policji w 

używaniu wizerunku herbu gminy? 

 

- Radny M. Rzepkowski poinformował, że jest to dla gminy promocja. Policja 

chce używać herbu do wszelkiego rodzaju statystyk czy rankingów. 

 

- Radny D. Becht złożył wniosek o odrzucenie tej uchwały.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał pod głosowanie 

wniosek i stwierdził, że Rada Gminy w Dobroniu -  6 głosami „za” i 7 głosami 

„sprzeciw” odrzuciła wniosek. 

- Brak dalszej dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/276/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
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projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 7 głosami „za” i 6 głosami 

„sprzeciw” przyjęła uchwałę Nr XXXV/276/18 w sprawie wyrażenia zgody na 

używanie wizerunku herbu Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobroń w 2018 roku”): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że co roku jest 

podejmowana taka uchwała. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 36/64/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zwrócił uwagę na paragraf 16, pkt. 

2 tejże uchwały. Zaznaczył, że wypadkom drogowym mogą ulec nie tylko 

zwierzęta domowe, ale także dzikie. Poinformował, że jeżeli Pani P. 

Dąbrowska ma pozwolenie Urzędu Gminy na przechowywanie takich zwierząt 

po wypadkach drogowych, to paragraf ten powinien być sprecyzowany.   

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że sformułowanie to 

odnosi się do zwierząt ogólnie i wyczerpuje zakres działań związanych z 

takimi zdarzeniami. Zaznaczył, że potrącone zwierzę nie leży tylko w kwestii 

gmin, ale także kół łowieckich. Poinformował, że nie możemy uregulować w 

ustawie każdego przypadku, który ma miejsce i może się zdarzyć z różnymi 

zwierzętami. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/277/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXV/277/18 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Dobroń w 2018 roku”. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie kontynuacji 

w 2018 roku programu pn. "Wykrywanie i terapia patologii narządów 

ruchu u mieszkańców gminy Dobroń (fizjoterapia i kinezyterapia)"): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jest to kontynuacja 

programu rozpoczętego już w latach poprzednich. Zaznaczył, że gmina chce 

po raz kolejny dofinansować rehabilitacje dla mieszkańców gminy Dobroń. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Hanna Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 31/55/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/278/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXV/278/18 w sprawie kontynuacji w 2018 roku 

programu pn. "Wykrywanie i terapia patologii narządów ruchu u 

mieszkańców gminy Dobroń (fizjoterapia i kinezyterapia)". 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XXXVII/274/2014 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 25 

lutego 2014 r. w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że w związku ze śmiercią 

osób wymienionych w projekcie uchwały musimy uregulować skład Rady 

Społecznej. 
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- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu Hanna Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 31/56/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XXXV/279/18, do którego nie 

wniesiono uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 13 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XXXV/279/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXXVII/274/2014 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 25 lutego 2014 r. w 

sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Gminnego 

Ośrodka Zdrowia w Dobroniu. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie sprawozdań z prac Komisji Rady Gminy 

w okresie drugiego półrocza 2017 r.): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel przedstawił 

sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie drugiego półrocza 2017 

r. Ponadto poinformował, że podczas prac Komisji nie było uwag do w/w 

sprawozdań. Zaznaczył, że Rada Gminy w Dobroniu nie wnioski uwag do 

w/w sprawozdań. Sprawozdania stanowią załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. pkt. 14. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 30/1/2017 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 20 grudnia 2017 r.): 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht przedstawił protokół kontroli 

nr 30/1/2017 przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w 

Dobroniu w dniu 20 grudnia 2017 r. Poinformował, że Rada Gminy w 

Dobroniu nie wniosła uwag do niniejszego protokołu. Protokół stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 15. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIV/2018 z 

sesji Rady Gminy): 
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- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr 

XXXIV/2018 z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 13 

głosami „za” - przyjęto protokół nr XXXIV/2018. 

 

Ad. pkt. 16. (Zamknięcie sesji):  

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 
zamknął obrady XXXV sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

 
 

       Protokołowała:                                      Przewodniczył:                                                                   
Podinspektor ds. obsługi    

organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 
 

 Janusz Szerffel 
  Paulina Kaczmarek                                             

 

 

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 
 

1 

2 Listy osób zaproszonych 
 

4 

3 Pismo Komendanta Powiatowego Policji w Pabianicach insp. 

Cezarego Petrusa z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie 
możliwości wykorzystania przez jednostkę Policji herbu 

gminy Dobroń do celów służbowych - kopia 

 

4  Pismo Pani Haliny Zwierzyńskiej z prośba o przyspieszenie 

prac związanych ze sporządzeniem plany zagospodarowania 

przestrzennego dla sołectw Dobroń Mały i Dobroń Duży-

kopia 

1 

5 Pismo OSP Dobroń dotyczące dofinansowania zakupu 

lekkiego samochodu pożarniczego - kopia 

1 

6 Pismo nr WA 0031-Ł-070-2018-1 przedstawiające uchwałę 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Łodzi o nr I/30/2018 z dnia 19 lutego w sprawie opinii 

dotyczącej prawidłowości planowanej kwoty długu jednostki 

samorządu terytorialnego wynikającej z planowanych i 

4 
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zaciąganych zobowiązań oraz opinii dotyczącej możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego gminy Dobroń-kopia 

7 Pismo Wójta Gminy Dobroń dotyczące wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli za rok 2017 

2 

8 Opinia nr 40/104/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9 Opinia nr 40/105/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

10 Opinia nr 41/106/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

11 Opinia nr 34/64/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska  

1 

12 Opinia nr 31/55/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 
Sportu 

1 

13 Opinia nr 31/56/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i 
Sportu 

1 

14 Sprawozdania z prac Komisji Rady Gminy w okresie 

drugiego półrocza 2017 r.  

10 

15 Protokół kontroli nr 30/1/2017 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 20 
grudnia 2017 r.- kopia 

4 

16 Wykaz dokumentów przedkładanych przez Wójta Gminy 

Dobroń na posiedzenie XXXV/2018 sesji Rady Gminy z dnia 
27 lutego 2018 r. 

2 

17 Porządek XXXV sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 27 luty 
2018 r.  

1 

18 Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 18 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 

 

 


